
 

Open brief aan de raadsleden van Hilversum 
 

Hilversum, 27 september 2020. 

 

“Je moet een broedende kip niet storen” 
 
In de raadsvergadering van 01-07-2020 bent u allen unaniem achter het burgerinitiatief, met 
betrekking tot sleutelgebied MRA in Hilversum, gaan staan.  
Onlangs in de commissievergadering op 16-09-2020 heeft u de wethouder ook nog 
aangesproken op de trage voortgang in het proces. De bewoners van Hilversum zijn het 
stadium van ongeduldig voorbij en willen de “broedende kip” gaan storen, mede omdat zij 
denken dat de eieren die worden uitgebroed slecht zijn voor ons mooie dorp Hilversum. 

 Waarom is het proces vertraagd? Komt dat door het niet eens met elkaar worden van de 
externe partij die het proces moet gaan voorbereiden? Wij weten het niet en u waarschijnlijk 
ook niet. De wethouder verschuilt zich weer eens achter raadselachtige uitspraken, ook in 
uw richting. Is dit de werkelijkheid of is dit tijd kopen om een ander proces af te ronden 
voordat er geparticipeerd mag gaan worden. 

Uit welingelichte bronnen in Haarlem is ons ter ore gekomen dat er waarschijnlijk een 
andere reden is om het BIV te traineren. De afgelopen tijd is er een geheim overleg onder 
leiding van de provincie Noord Holland over het MRA sleutelgebied Gooi & Vechtstreek. In 
dit overleg zitten naast de provincie Noord Holland ook de regio gemeenten van Gooi & 
Vechtstreek, samen met de grote Woningcorporaties. Afgesproken zou zijn om bij de 
besprekingen de gemeenteraden en de huurdersverenigingen buiten dit overleg te houden 
omdat dit vertragend zou werken. Hiermee worden dus ook de bewoners van Gooi & 
Vechtstreek  weer eens niet betrokken bij de plannen. Dit overleg moet in december 2020 
zijn afgerond inclusief de besluitvorming.  

In dit overleg worden de bouwlocaties en bouwaantallen vastgelegd en zullen die door de 
provincie Noord Holland worden opgedragen aan de gemeenten, nog voordat de nieuwe 
prestatieafspraken aan bod komen en dat baart ons zorgen, u als gemeenteraad ook? 

Overleg tussen Provincie, gemeenten en corporaties is goed, maar doe dat niet in een 
achterkamertje. Doe dit in de daarvoor bestemde overleggen met inspraak van de Raad, 
Huurders en Bewoners. Zelf was ik betrokken bij de prestatieafspraken in 2016 en weet als 
geen ander hoe belangrijk openheid is.  

  



Bovenstaande informatie is bevestigd door bronnen in Haarlem en bij de corporaties. 
Daarom verzoeken wij, via u de gemeenteraad, de wethouder nu eens eerlijk te vertellen of 
dit nu zijn “broedende kip” is, misschien heeft de wethouder een ander verhaal? 
Mocht dit geheime overleg bevestigd worden door de wethouder dan krijgt hij van ons, de 
bewoners, een motie van “onbetrouwbaarheid” aangeboden. 

Het is onbegrijpelijk voor de bewoners van Hilversum als de gemeenteraad instemt met het 
Burger Initiatief en de bewoners erkent als onderhandelingspartner, het college c.q. de 
wethouder via allerlei ‘geitenpaadjes’ dat proces probeert te vertragen. Voor ons is het dan 
ook een reden om dit nu openbaar te maken. “ 

Ik wil graag afsluiten met mijn lijfspreuk;  
“Met uitzondering van de verschillen is iedereen gelijk” 

 

Met vriendelijke groeten, 

Ad Bakker 

info@wijk1223.nl 
Stichting WIJK 1223 i.o. 
(lid van de Samenwerkende Bewonersorganisaties Hilversum Oost) 


